
Z á p i s n i c a 
 

zo 4. zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Oščadnici, konaného dňa 30. júna 2012 
o 10.00 hod. v rokovacej miestnosti Obecného úradu v Oščadnici 

 
Prítomní:  podľa priloženej prezenčnej listiny 
 
 

R O K O V A N I E 
 
 
1.) Otvorenie, určenie zapisovateľa a dvoch overovateľov zápisnice. 
 
 Zasadnutie Obecného zastupiteľstva v Oščadnici otvoril a viedol p. Jozef Smolka, 
zástupca starostu, ktorý na úvod privítal všetkých prítomných poslancov a hostí. Skonštatoval, že 
podľa účasti poslancov, je Obecné zastupiteľstvo právoplatne uznášania schopné.  
Počet prítomných: 12. Nezúčastnil sa: MUDr. Ľudovít Cabuk. 

 
Zástupca starostu p. Jozef Smolka  oboznámil  prítomných  s návrhom  programu    
4. zasadnutia OZ.  
 

P R O G R A M 
 

1. Otvorenie, určenie zapisovateľa a dvoch overovateľov zápisnice. 
2. Kontrola plnenia uznesení OZ. 
3. Záverečný účet Obce Oščadnica za rok 2011. 
4. Prerokovanie Návrhu  Všeobecného  záväzného  nariadenia  Obce  Oščadnica, ktorým sa 

upravuje výška úhrad za poskytovanie opatrovateľskej služby pre občanov s trvalým 
pobytom na území obce Oščadnica. 

5. Prerokovanie žiadosti Obce Oščadnica o odpredaj parcely C-KN 1693/2 v k. ú. Oščadnica 
za účelom realizácie stavby - Prečerpávacia stanica v projekte „Zásobovanie vodou, 
odkanalizovanie a čistenie odpadových vôd regiónu stredných Kysúc“. 

6. Prerokovanie Plánu kontrolnej činnosti na II. polrok 2012. 
7. Návrh na delegovanie členov do Rady školy ZŠ Oščadnica Ústredie č. 760. 
8. Prerokovanie žiadosti Viery Kučákovej, bytom Oščadnica č. 1482, 023 01 o odkúpenie  

parcely  C-KN 2555/3 v k. ú. Oščadnica o výmere 14 m² a parcely  C-KN 2555/4 v k. ú. 
Oščadnica o výmere 30 m² vytvorených geometrickým plánom z parcely C-KN 2555/1  

 v k. ú. Oščadnica.  
9. Prerokovanie žiadosti Veroniky Svancárovej, bytom Oščadnica č. 1260, 023 01 

o pridelenie miesta na postavenie garáže pri prvej bytovke č. s. 1260 v Oščadnici. 
10. Prerokovanie žiadosti Petra Sýkoru a manželky Janky, bytom Struhy 1384, 023 02  Krásno 

nad Kysucou o odkúpenie  parcely  C-KN 2011/32  v k. ú. Oščadnica o výmere  62 m². 
11. Diskusia.  
12. Záver. 

 



 
 

Pán Jozef Smolka informoval prečo vedie toto zastupiteľstvo, informoval o postupe ako 
bol vymenovaný do funkcie zástupcu starostu. Na prvom zastupiteľstve bolo 
vymenované, kto môže viesť zastupiteľstvo.  Taktiež navrhol aby sa body 8, 9, 10 
vypustili z rokovania obecného zastupiteľstva.  
 
 

 
Poslanci k tomuto bodu prijali uznesenie č. 23/2012, ktoré tvorí prílohu tejto zápisnice. 
 

Hlasovanie: – uznesenie č. 23/2012: 
Prítomní:   12 poslancov 
Za:    12 poslancov 
Proti:       0 poslancov 
Zdržal sa hlasovania:    0 poslancov 

 

 
p. Jozef Smolka: Navrhol overovateľov a zapisovateľa: 
 
Za overovateľov zápisnice boli určení:  Ing. Gabriela Kuchajdíková, p. Ján Brandis 
Za zapisovateľa zápisnice bol určený: Ing. Peter Zeljenka, prednosta obecného úradu 

 
Hlasovanie za overovateľov zápisnice: – uznesenie č. 24/2012: 

Prítomní:   12 poslancov 
Za:    12 poslancov 
Proti:       0 poslancov 
Zdržal sa hlasovania:    0 poslancov 

 
 
2.)  Kontrola plnenia uznesení OZ. 
 
 

Uznesenia obecného zastupiteľstva sú priebežne plnené, k bodu 2 sa ešte vyjadrí starosta 
na ďalšom zasadnutí obecného zastupiteľstva. 
 
 
 
3.) Záverečný účet Obce Oščadnica za rok 2011. 
 
 

Boli vykonané 2 audity:  
 

1. na preverenie situácie či sme v nútenej správe – sme na hrane, ale nie je dôvod pre nútenú 
správu, 
2. k. 5. 3. 2012 – kontrola dotácií a plnenia záväzkov v predchádzajúcich rokoch, 
  
ROZPRAVA: 
 
p. Jozef Smolka: 
„Pri záverečnom účte obce Oščadnica by mal byť starosta.“ 



 
Bc. Zuzana Potočiarová: 
„Záverečný účet musí byť schválený do 6 mesiacov.“  
 
Mgr. Dušan Lipták: 
„Záverečný účet sa musí schváliť buď s výhradou alebo bez výhrad.“ 
 
Bc. Zuzana Potočiarová: 
„K 30. januáru ho prevzal daňový úrad. Kontrolór chce, aby bol záverečný účet aj zauditovaný. 
Audítor bol na operácií, preto to zo zdravotných dôvodov do dnešného dňa nestihol urobiť audit. 
 
p. Jozef Smolka: 
„Zákon ukladá schválenie do 6. mesiacov, ale v minulom roku sme ho schvaľovali v 10. mesiaci. 
Je záverečný audit iný ako v minulom roku? Aj za podmienky porušenia zákona ho nemôžeme 
schváliť. Ja neodporúčam ho schváliť.“ 
 
Bc. Zuzana Potočiarová: 
„Záverečný účet má všetko, čo má mať, stojím si za tým, že je tam všetko, čo tam má byť. 
Kontrolór prepočítaval zadlženosť. Hodnotíme tu hospodársky rok – je zatiaľ najlepší, aký 
doteraz bol.“ 
 
p. Štefan Trúchly:  
„Pani Potočiarová za to zodpovedá, tak prečo by si nám nedal za toto hlasovať?“ 
 
Bc. Zuzana Potočiarová: 
„Je to protizákonné.“ 
 
p. Jozef Smolka: 
„Dajte mi 3 údaje, že ste sa vliezli do týchto čísel. Neplníte zodpovedne svoju prácu.“ 
 
Mgr. Dušan Lipták: 
„Máte schváliť záverečný účet, toto sú výsledky za rok 2011. Prečítané stanovisko 
k záverečnému účtu.“ 
 
p. Jozef Smolka: 
„Krátkodobé úvery, čo sú to za čísla?“ 
 
Bc. Zuzana Potočiarová: 
„Sú to jednotlivé položky, ja nezarátavam položky spolu.“ 
 
p. Štefan Trúchly: 
„ Musíme o tom hlasovať.“ 
 
p. Jozef Smolka: 
„My nemusíme schváliť záverečný účet.“ 
 
Mgr. Lipták predložil stanovisko kontrolóra a prečítal ho poslancom. Citoval záver stanoviska: 
„Vzhľadom na vyššie uvedené odporúčam Obecnému zastupiteľstvu v Oščadnici prerokovanie 
Záverečného účtu Obce Oščadnica za rok 2011 uzavrieť s výrokom: Celoročné hospodárenie sa 
schvaľuje bez výhrad.“ 
 



Bc. Zuzana Potočiarová: 
„Ja som mala účet hotový na konci februára. Ak p. Smolka nemá vedomosti o číslach, tak nech 
príde do učtárne.“ 
 
p. Jozef Smolka: 
„Žiadna sankcia nám nehrozí.“ 
 
Bc. Zuzana Potočiarová: 
„Máme NKÚ. Už teraz viem, že minulý rok sme porušili zákon, keď p. Šulgan nezvolal obecné 
zastupiteľstvo a neodsúhlasil sa záverečný účet v termíne. 
 
p. Štefan Vihoňský: 
„P. Smolka, som z teba sklamaný, musíme o tom zahlasovať. Oháňaš sa zákonom, že sa musí 
dodržiavať a teraz nám nahováraš, aby sme porušili zákon.“ 
 
p. Emília Grončáková: 
„ Aj keď príde starosta, nič sa na tomto nezmení.“ 
 
RNDr. Anna Kozová: 
„ My nemáme ani výhradu, prečo by sme ho nemali schváliť.“ 
 
Mgr. Dušan Lipták: 
„Vy ho musíte schváliť, buď s výhradou, alebo bez.“ 
 
p. Štefan Trúchly: 
„ Návrh poslanca: Dajme hlasovať o odsúhlasení záverečného účtu.“ 
 
p. Jozef Smolka: 
„Ja tu mám minimálne 20 položiek na ktoré sa chcem pýtať.“ 
 
Bc. Zuzana Potočiarová: 
„ Na to je tu kontrolór.“ 
 
Ing. Gabriela Kuchajdíková: 
„To sú skutočné čísla, reálne, na nich sa nedá nič meniť.“ 
 
p. Jozef Smolka: 
„Nejako to ukončím.“ 
 
p. Štefan Trúchly: 
„Daj hlasovať, dal som poslanecký návrh.“ 
 
p. Smolka: 
„To čo zastupiteľstvo schváli, to je najdôležitejšie.“ 
 
p. Štefan Kubuš: 
„Chceš p. Smolka, aby sme porušili zákon? Aby sme mali ďalšiu kontrolu?“ 
 
Mgr. Dušan Lipták: 
„Vy musíte schváliť buď bez výhrad, alebo s výhradou. 
 



p. Štefan Kubuš: 
„Bol si tu pri každom hlasovaní a teraz sa tomu chceš vyhýbať? 
 
RNDr. Anna Kozová: 
„Ak by sme chceli schváliť s výhradou, musel by kontrolór ustanoviť výhradu, ale nemáme 
žiadnu výhradu.“ 
 
Mgr. Dušan Lipták: 
„Nie sú žiadne výhrady k rozpočtu. Dal som na vedomie správu, odporúčam schváliť bez 
výhrad.“ 
 
UKONČENIE ROZPRAVY. 
 
Hlasovanie za návrh poslanca p. Trúchleho, za odsúhlasenie záverečného účtu bez výhrad. 
 
Poslanci k tomuto bodu prijali uznesenie č. 25/2012, ktoré tvorí prílohu tejto zápisnice. 
 

Hlasovanie: – uznesenie č. 25/2012: 
Prítomní:   12 poslancov 
Za:      9 poslancov 
Proti:       1 poslanec (p. Smolka) 
Zdržal sa hlasovania:    2 poslanci 

 

 
 

 
 

4.) Prerokovanie Návrhu  Všeobecného  záväzného  nariadenia  Obce  Oščadnica, ktorým sa 
upravuje výška úhrad za poskytovanie opatrovateľskej služby pre občanov s trvalým 
pobytom na území obce Oščadnica. 

 
ROZPRAVA: 
 
p. Jozef Smolka: 
„NR SR odsúhlasila nový zákon, platnosť je od 29. 06. 2012. Nemusíme nič schvaľovať, lebo 
platí stále pôvodné VZN. Najskôr by sme museli schváliť nové VZN.“ 
 
p. Miroslav Wimmer: 
„Keďže sa menil zákon prerokuje sa to potom“ 
 
p. Štefan Kubuš prečítal návrh VZN. 
 
Mgr. Dušan Lipták: 
„VZN môžete meniť v priebehu roka.“ 
 
p. František Lipták – návrh poslanca 
„Berieme na vedomie prerokovanie návrhu VZN Obce Oščadnica o poskytovaní opatrovateľskej 
služby a o úhradách za opatrovateľskú službu pre občanov s trvalým pobytom na území obce 
Oščadnica.“ 
 

 



Poslanci k tomuto bodu prijali uznesenie č. 26/2012, ktoré tvorí prílohu tejto zápisnice. 
 
 

Hlasovanie: – uznesenie č. 26/2012: 
Prítomní:   12 poslancov 
Za:    12 poslancov 
Proti:       0 poslancov 
Zdržal sa hlasovania:    0 poslancov 
 
 
 

5.) Prerokovanie žiadosti Obce Oščadnica o odpredaj parcely C-KN 1693/2 v k. ú. Oščadnica 
za účelom realizácie stavby - Prečerpávacia stanica v projekte „Zásobovanie vodou, 
odkanalizovanie a čistenie odpadových vôd regiónu stredných Kysúc“. 
 
 
 
Poslanci k tomuto bodu prijali uznesenie č. 27/2012, ktoré tvorí prílohu tejto zápisnice. 
 
 

Hlasovanie: – uznesenie č. 27/2012: 
Prítomní:   12 poslancov 
Za:    12 poslancov 
Proti:       0 poslancov 
Zdržal sa hlasovania:    0 poslancov 

 
 
 

6.) Prerokovanie Plánu kontrolnej činnosti na II. polrok 2012. 
 
 
 
ROZPRAVA: 
 
Mgr. Dušan Lipták prečítal správu o kontrolnej činnosti. 
„Ak je treba skontrolovať nejakú položku, treba povedať a ja to podrobne skontrolujem.“ 
 
p. František Lipták: 
„Tá kontrola nájomných zmlúv sa mi zdala strohá. 
 
p. Jozef Smolka: 
„My sme na to, aby sme kontrolovali financie.“ 
 
p. Lipták: 
„Čo je s tou pekárňou p. Trúchleho? Kde sú peniaze za nájom?“ 
 
p. Smolka: 
„Má niekto pripomienku ku kontrolnej činnosti? 
 
UKONČENIE ROZPRAVY. 
 



 
Poslanci k tomuto bodu prijali uznesenie č. 28/2012, ktoré tvorí prílohu tejto zápisnice. 
 
 

Hlasovanie: – uznesenie č. 28/2012: 
Prítomní:   12 poslancov 
Za:    12 poslancov 
Proti:       0 poslancov 
Zdržal sa hlasovania:    0 poslancov 

 
 
 
7.) Návrh na delegovanie členov do Rady školy ZŠ Oščadnica Ústredie č. 760. 
 
 
Návrh p. Smolku: 
 
-RNDr. Anna Kozová 
- Ing. Gabriela Kuchajdíková 
- Mgr. Zuzana Zagrapanová 
- Mgr. Anna Jarabicová 
 
p. Kubuš: 
„Pani Jarabicová nemôže, je zamestnankyňa OcÚ 
 
p. Anna Kozová – to nie je problém. 
 
Návrh p. Štefana Kubuša: 
 
- Ján Brandis 
- Daniela Matejíčková 
- Marta Hamacková 
- Štefan Trúchly 
  
 

Hlasovanie o návrhu p. Smolku: 
Prítomní:   12 poslancov 
Za:      8 poslancov 
Proti:       4 poslanci 
Zdržal sa hlasovania:    0 poslancov 

 
 
p. Smolka:  
„Proti boli p. Trúchly, p. Kubuš, p. Matejíčková, p. Hamacková 
 
Poslanci k tomuto bodu prijali uznesenie č. 29/2012, ktoré tvorí prílohu tejto zápisnice. 
 
 
 
 
 



8, DISKUSIA: 
 
p. Emília Grončáková: 
„Pán Trúchly ma oslovil, aby sme dali bod „pekáreň“ do budúceho rokovania – dostaví sa 
osobne a dohodne spôsob splácania toho dlhu čo má“  
 
p. Wimmer: 
„Stavba p. Pavlinu, či je povolená?“ 
 
p. Grončáková: 
„Treba preveriť pripomienky p. Smolku.“  
 
p. Kozová: 
V akom stave sú objekty „Stavebniny, fontána, parkovisko.“  
 
p. Zeljenka: fontánu má dokončiť firma čo robila námestie, ale projektant p. Majchrák, urobil 
chybu a napočítal málo obkladu, takže ho treba doplatiť.   
 
p. Grončáková: 
„Cesto do Kubuši z Galérie. Či by majiteľ neumožnil prechod. Priekopa k družstvu – vyčistiť ju 
ešte vyššie k družstvu. 
 
p. Lipták: 
„Cesta do Lalika - v troch miestach vyteká voda na štátnu cestu. Cyklistická cesta – treba 
vykosiť. Pani Galuščáková robí neporiadok pod Kalváriou.  
 
p. Trúchly:  
niekto podpálil kontajnery v Rovniach.  
 
p. Škola Ladislav  
Keď som včera sedel pri televízií, zaujal ma šot v TA3, rozprával tam nejaký občan, ktorý tvrdil, 
že ste všetko sfalšovali. Ja si budem žiadať detail všetkého. Môže to byť nezmysel. Šulgan je už 
preč, Šulgana nechajme na pokoji. 
 
p. Trúchly: 
„Je charakter ten človek, čo tam včera vystúpil?“ 
 
p. Kubuš: 
„Treba podať trestné oznámenie za poškodzovanie dobrého mena za starostu a obec. 
 
 
p. Smolka: 
„Chcel by som prerokovať podstatné veci zo záverečného účtu za účasti starostu.“ 
 
p. Kubuš: 
„Na budúcom zastupiteľstve dať do programu: Podanie trestného oznámenia ohľadom 
vystúpenia v TA3. 
 
p. Smolka: 
„Obec včera dostala nový Mercedes na čistenie komunikácií.“ 
 



O 12.05 h sa dostavil p. Cabuk 
 
p. Matejíčková: 
„Či sa plánuje nejaké ubytovanie neprispôsobivých občanov v škole na Vreščovke.  
 
p. Zeljenka: 
„Nie, my sme uskutočnili len nevyhnutné vyčistenie spodnej bytovej jednotky v ktorej býval  p. 
Nemčák a vyviezli sme veľkoobjemný kontajner odpadkov.  
 
Pán Ceniga pozval na hasičskú súťaž 08. 07. 2012. 
 
Rokovanie ukončené o 12.10 h. 
 
 
UKONČENIE DISKUSIE. 
 
 
9.) Záver 
 

 
Na záver sa zástupca starostu obce poďakoval všetkým prítomným za účasť na zasadnutí 

a ukončil rokovanie OZ. 
 
 

         p. Jozef Smolka      Ing. Peter Zeljenka 
        zástupca starostu Obce Oščadnica        prednosta obecného úradu 
 
 
           Ing. Gabriela Kuchajdíková          p. Ján Brandis 
               1. overovateľ            2. overovateľ 


